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POGOVORA PREDSEDNIKA VLADE RS BORUTA PAHORJA  

ZA ODDAJO 24UR NA TELEVIZIJI POP TV 

9. februar 2009 
 
 
DARJA ZGONC: Slovenija je hrvaškemu članstvu v Natu pred dobro uro in pol prižgala zeleno luč. 
Poslanci so s kar 75 glasovi za in 11 proti ratificirali hrvaški pristopni protokol. 
 
EDI PUCER: Toda stvari se še lahko zapletejo. Kot strela z jasnega je namreč popoldne udarila še 
ena napoved pobude za referendum, s katerim bi vstop Hrvaške v Nato preprečili. Katja Šeruga, 
zakaj natančno gre, kdo stoji za to pobudo? 
 
DARJA ZGONC: V studiu zdaj pozdravljava predsednika vlada Boruta Pahorja, dober večer. 
 
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: Dober večer. 
 
DARJA ZGONC: Poslanci so torej tokrat podprli hrvaški vstop v Nato, na obzorju pa je že nova 
pobuda za referendum, ki utegne stvari spet zaplesti. Kaj nameravate storiti, če Podobniku uspe 
zbrati, pravi že, da jih ima dovolj, podpisov? 
 
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: No, najprej, danes je slovenska politika opravila 
zrelostni izpit. Še prejšnji teden se je znašla v hudem krču, do danes je uspela z eno 
premišljenostjo in treznostjo razvozlati ta krč in s tričetrtinsko večino sprejela odločitev, da se 
povabi Hrvaško v Nato. S tem smo si ustvarili izredno pomembne pogajalske položaje v 
mednarodni skupnosti, ker je bilo potrebno ločiti vstop Hrvaške v Nato in v Evropsko unijo. Pri 
Natu nismo imeli zadržkov. Pri Evropski uniji jih pa imamo. In sedaj smo okrepili svojo 
verodostojnost. Slovenska politika je svoje opravila, sedaj je na vrsti možnost, ki jo imajo ljudje, 
da skličejo referendum in če bo predsednik državnega zbora odločil, da je ta vložitev legalna, 
potem bo do referenduma tudi prišlo.  
 
DARJA ZGONC: Seveda, ker postopki nato tudi zavlečejo roke do aprila, potem težko, ne? 
 
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: No, ampak tudi če bi do tega prišlo, moram povedati, 
da bo pri zaveznicah razumevanje za ta postopek veliko večje, kot če danes slovenska politika, ki 
je najprej in prva odgovorna za odločitev, te odločitve ne bi sprejela. 
 
EDI PUCER: Kdaj pa se boste srečali s hrvaškim premierjem Sanaderjem? Je že morda znan 
natančen datum? 
 
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: Natančen datum še ne, verjetno v 14 dneh. 
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EDI PUCER: Poslanci pa so morali pred glasovanjem o vstopu Hrvaške v Nato potrditi še zaključni 
račun proračuna za leto 2007 oziroma vladi Janeza Janše priznati javnofinančni presežek. 
 
DARJA ZGONC: Da bi prekinili obstrukcijo Janševe SDS in prešli na odločanje o Hrvaški v Natu so 
poslanci Pahorjeve SD popustili in množično glasovali za zaključni račun, za katerega pa še vedno 
trdijo, da je netransparenten in v nasprotju z zakonodajo. No, komentarjev in odzivov je bilo torej 
danes veliko, kakorkoli, zaključni račun je v drugo šel skozi, marsikdo od koalicijskih poslancev je, 
kot smo videli, močno stisnil zobe, tudi v vaši stranki. Vam nekateri zamerijo vašo tako imenovano 
povezovalnost oziroma popustljivost Janezu Janši, pravijo nekateri? Kaj odgovarjate? 
  
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: Imeli smo dve možnosti, da se gremo prestiž, ali da 
imamo pred očmi nacionalne interese. Nacionalni interes je bil okrepiti verodostojnost naše 
domače in zunanje politike. To pa je bilo mogoče samo tako, da smo najprej sklicali vlado v petek, 
ki je potem poslala zaključni račun v obravnavo, sprejeli štiri dodatne sklepe, s katerimi se je 
obvezala, da bo v prihodnje računsko sodišče spoštovala in s tem pravzaprav omogočila, da smo s 
tremi četrtinami danes sprejeli zakon o ratifikaciji. So trenutki v politiki, ko je treba reagirati 
odločno, premišljeno in ko je treba imeti hierarhijo ciljev. Hierarhija ciljev je bila taka, da je bil na 
vrhu ugled Slovenije.  
 
DARJA ZGONC: Se pravi morda storiti tudi korak nazaj za nek višji cilj? 
 
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: V politiki prevzemamo odgovornost za to, da zastopamo 
interese naše države in njenih ljudi. Mislim da smo danes, zlasti po tej, kot ste videli tudi ostri 
polemiki, zbrali to moč, da smo na koncu s potrebno večino izglasovali protokol, mislim da smo s 
tem pokazali neko zrelost, ki je dobra popotnica tudi za prihodnje. 
 
EDI PUCER: Samo še to, je bojna sekira med vami in Janšo, če lahko tako rečemo, zdaj 
zakopana? Kako bo s sodelovanjem pri protikriznih ukrepih, partnerstvom za razvoj? 
 
DARJA ZGONC: In zaupanjem? 
 
PREDSEDNIK VLADE BORUT PAHOR: Za zaupanje sta vedno potrebna dva. Mi smo v luči 
jutrišnje obravnave predloga paketa varčevalnih ukrepov skupaj s predlagateljem generalnim 
sekretarjem Cviklom usklajevala ta paket varčevalnih ukrepov, tudi z visoko predstavniki opozicije. 
Ta predlog gre jutri na delovna telesa. Torej neka oblika sodelovanja se nadaljuje, pustimo času 
čas, delajmo v dobri veri, delajmo za našo države in delajmo za naše ljudi. Tako sem se tudi 
zavezal in kolikor časa bom vodil to vlado, bom imel to pred svojimi očmi. 
 
DARJA ZGONC: Hvala lepa gospod predsednik. 


